

## 「自遊數據王」溫馨提示

成功啟動短訊	首次有外遊數據用量	有效期完結前
<p>3 香港：多謝啟動升級版「自遊數據王」。每次用外遊數據自動按 7 日 Pass \$98 收費，無需逐次啟動，如沒有外遊數據用量不會收費，方便無憂。</p> <p>「自遊數據王」可以橫跨歐洲、亞太、美加指定國家 / 地區使用，查詢指定國家 / 地區請於手機撥打短碼*138*3#。</p> <p>條款及細則請瀏覽： <a href="http://www.three.com.hk/RIC">www.three.com.hk/RIC</a></p>	<p>3 香港：您已開始使用「自遊數據王」，有效期至香港時間 dd-mm-yyyy hh:mm。有效期後如有使用外遊數據會自動按 7 日 Pass \$98 收費。</p>	<p>3 香港：「自遊數據王」將於香港時間 dd-mm-yyyy hh:mm 到期。有效期後如有使用外遊數據會自動按 7 日 Pass \$98 收費。</p> <p>如需取消服務請於到期前於手機撥打短碼*138*4#，即時生效。</p>

## Roam-in-Command SMS reminder

Confirmation SMS	When start using travel data	Before expiry
<p>3HK: Thank you for activating upgraded Roam-in-Command. 7-Day Pass \$98 incurs upon usage of travel data every time, no need to activate the service again before usage.</p> <p>Use Roam-in-Command in designated destinations across regions such as Europe, Asia Pacific, USA, Canada and Middle East. Dial short code *138*3# for designated destinations list.</p> <p>For service T&amp;C, please visit <a href="http://www.three.com.hk/RIC">www.three.com.hk/RIC</a></p>	<p>3HK: You have started to use Roam-in-Command, valid until dd-mm-yyyy hh:mm (HK Time). 7-Day Pass \$98 will be charged when travel data usage has occurred after valid period.</p>	<p>3HK: Roam-in-Command will expire on dd-mm-yyyy hh:mm (HK Time). 7-Day Pass \$98 will be charged when travel data usage has occurred after valid period.</p> <p>To cancel the service before expiry, please dial short code *138*4# with immediate effect.</p>